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    本证书由省级消防救援机构审批颁发。它表明持证人可以相应级别注册消防工程师名义开展执业活动。

This certificate is approved and issued by the provincial fire and rescue departments of the People’s Republic of China. The bearer is hereby granted the title of “Certified Fire Engineer”, and is entitled to practice with the corresponding level of the rights and privileges pertaining thereto.
编号：
No.
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中 华 人 民 共 和 国

The People’s Republic of China

注 册 消 防 工 程 师

Certified Fire Engineer
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二寸免冠

照
片
发证机关骑缝钢印

持证人签名：

Signature of the bearer

_________________
注册号：

Registration No.

二维码防伪：
Qcik Response Code
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姓   名：____________________      

Full Name

性   别：____________________      
Sex
身份证号：_________________  _    
ID Number
级    别：​________  ______  __  ___
Level

聘用单位：________________________
Employer

发证机关盖章：

Issued by 

签发日期：      年    月    日

Issued on 
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延续注册

Renewal
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备 注

Remarks
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备 注

Remarks
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注 意 事 项

一、本证书为注册消防工程师执业证明，持证人应妥为保管。如有遗失、污损，应立即向原注册审批部门报备，办理补办、更换手续。

二、持证人在注册有效期满前，如需继续执业，应在注册有效期满前，按照有关规定申请延续注册。

三、本证书只限持证人本人使用，不得转让，涂改后无效。
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Notice

1. This certificate acknowledges the qualification of certified fire engineer and shall be held in the custody of the bearer. In case of loss or damage, the bearer shall immediately report to the issuing authority and apply for a replacement.

2. The bearer shall apply to the issuing authority for the renewal of the certificate before the expiration date if the bearer expects to continue his/her practice.

3. This certificate shall be used by the bearer only, and shall become invalid when transferred, altered or obliterated.


